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STYRELSEMÖTE MED HAGAFORS-SVENARUMS SAMHÄLLSFÖRENING 
 
När: 2024-03-11, kl. 19:00 
Var: Kvarnen, Hagafors 
 
1) Allmänt 

a) Mötets öppnande  
Sammankallande Anna Bäck öppnade mötet kl. 19:12. 

 
b) Närvarande  

Margareta Claesson, Oscar Nordquist, Petra Sonneveld-de Jong, Ivar Sonneveld-de 
Jong, Rebecca Carlsson, Anna Bäck, Björn Seimar. 
 

c) Dagordning 
Dagordningen blev godkänd. 
 

d) Senaste mötesprotokoll 2023-11-13 
Anna läser protokollet 23-11-13 högt (dvs en kort version) och protokollet blev 
godkänt. 
 

2) Ekonomi/kassarapport 
Rebecca:  
● Bidrag Hembygdsråd målningen/värmepumpen har kommit in. 
● Kontanta pengar: status okänt. 
● Rebecca ska kolla om det fanns nya inkomster/medlemmar efter 

broschyrsutdelningen. 
● Tillgångar har minskat från ung.       

 
3) (Kommande) aktiviteter 
● HLR-kurs till våren: blev inställd pga. för få anmälningar. Beslut: vi ska inte försöka 

planera den igen nu den kommande tiden. 
● Broschyr om föreningen: utdelades i vintras 2023/2024. 
● Uthyrning Kvarnen: 3 kommande (24-03-23, 24-03-30 och 24-04-07) 

 
4) Årsmöte onsdag 10 april 2024, kl. 19:00, Kvarnen i Hagafors 
● Verksamhetsberättelsen: den gamla har inte kommit in till alla styrelsemedlemmar. 

Kvarstår att Rebecca ska leta efter den gamla så vi kan justera den till en 2023-
version. Efter justeringen ska den skickas till alla styrelsemedlemmar för att 
godkännas. *) 2024-03-13 har sekreteraren skickat förra årets dagordning och 
berättelsen till Anna. 
 

● Förtäring:  
kakor och kaffe. Anna ska baka/fixa. 20 st. 
 

● Möjlighet att delta via Teams:  
styrelsen avvaktar om det blir förfrågan efter detta efter inbjudan till årsmötet har 
skickats. 



2/3 
Protokoll/minnesanteckningar, 2024-03-11Hagafors-Svenarums Samhällsförening 

 

 
● Valberedning:  

ett förslag hade inte kommit in innan mötet men det blev en ”live-diskussion” med 
Kristina Nordquist under mötet. Oscar skickade en lista till valberedningen med 
vem/vad som behövs i styrelsen efter årsmötet. 

 
5) Övrigt 

a) Sociala medier och hemsida. 
● Petra: håller på att flytta hemsidans domän till samhällsföreningen själv men 

den som ska lämna över har inte hört av sig om detta än. Kvarstår fortfarande 
pga inget svar. Hon lägger ner detta efter ett års försök. 
Diskussion kan vara om det finns behov av en hemsida. Inte alla har eller vill 
vara med på sociala medier då är det smidigt att ha en enkel sida var alla 
information om föreningen finns (t ex stadgarna, protokoll, evenemang, 
styrelsen, mm). 

● Pga det gråa vädret kvarstår att lägga ut fina kort på Kvarnen osv efter 
målningen. 

● Petra ska lägga ut ett inlägg om skötseldagen/vårstädning 2024-04-27 på sm 
och hemsidan. Styrelsen ska ta upp med medlemmar på årsmötet om 
önskemål, idéer, vad ska göras på skötseldagen. 
 

b) Bidrag: inget nytt. 
 

c) Kvarstår: Rebecca har en tillfällig lösning för barngrinden i trappan till övervåningen. 
 

d) Grop kvar i vägen bredvid reningsverket efter vägarbetet. Gropen är fixad 24-03-11. 
 

e) Elförbrukning: 
Rebecca: jan24: 1 001; feb24: 657; okt/nov/dec23: ung 900/månad (kWh). 
 

f) Oscar ska uppdatera skötselschemat för 2024 (t ex minus Ivar Sonneveld-de Jong) 
 
6) Nästa möte: årsmöte 10 april 2024, styrelsemöte 15 april 2024, kl. 19:00. 
 
7) Mötets avslutande: kl. 20:15. 
 
 
 
X. Flyttat till våren/2024: 
● ”Kupong” våffelsöndagar 
● Flera paneler/brädor ska bytas ut 
● Fix med skivor i bastun. Bidrag (eventuellt) från användare beslut 
● Swish-skylt badplatsen 
● Nya kablar/batteriet till hjärtstartare 
● Hagaforsloppet 2024? 
● Nya bänkar 
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Vid anteckningarna 
 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Petra Sonneveld-de Jong, sekreterare 

 
 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Anna Elg-Bäck, sammankallande 


